
                                                                   Protokół  

                                         z obrad X Sesji Rady Gminy Gostynin 

                                                         z dnia 9 lipca 2019 r. 

Stan Rady Gminy     -  15 radnych 

Obecnych                 -  15 radnych 

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni goście wg listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcie sesji o godz. 17.05 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski. 

Powitał Wójta Gminy, Pana Wice Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Państwa 

Radnych,  pracowników, sołtysów, wszystkich mieszkańców. 

- Wnioski do porządku obrad. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do zaproponowanego porządku obrad chciałbym 

wnieść następującą zmianę, a mianowicie, w punkcie 3 zmianę tytułu uchwały, która w 

proponowanym punkcie obrad brzmi: Podjęcie uchwały w sprawie rezygnacji z przekazania 

przez Gminę Związkowi Gmin Regionu Płockiego zadań własnych gminy związanych z 

prowadzeniem systemu gospodarki odpadami komunalnymi oraz uchylenia uchwały nr 

141/XVII/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 27 lutego 2012r w sprawie zamiaru powierzenia 

Związkowi Gmin Regionu Płockiego zadań gminy związanych z prowadzeniem systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi na tytuł: Uchwała Rady Gminy Gostynin z dnia 9.07.2019r 

w sprawie rezygnacji przekazania przez Gminę Gostynin Związkowi Gmin Regionu Płockiego 

zadań własnych Gminy związanych z prowadzeniem systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi – i tylko takie brzmienie projektu tej uchwały. Jest to uchwała intencyjna Rady, 

które Walne Zgromadzenie Związku Gmin Regionu Płockiego musi przyjąć, dopiero nasza 

rezygnacja z przedsięwzięcia gospodarki odpadami komunalnymi będzie wiążąca w 

momencie gdy Walne Zgromadzenie ZGRP podejmie stosowna uchwałę w tej sprawie o 

wystąpieniu nas jako gminy z tego przedsięwzięcia. Merytorycznie nic się nie zmieniło tylko 

zapis. 

- głosowanie za zmianą: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała zmianę tytułu projektu uchwały. Radni do projektu uwag nie 

wnieśli. 

Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 



Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

- głosowanie za porządkiem: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 

Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 2-go. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Radna Mariola Dan-Liberadzka: Panie Wójcie prosiłam o przesłanie kopii 

dokumentów potwierdzających, że Pan się kontaktował z Generalną Dyrekcją odnośnie 

przejścia dla pieszych w Stefanowie, do dnia dzisiejszego nie otrzymałam żadnego pisma 

i bardzo bym prosiła żeby mi to Pan przesłał i informował o tym problemie. 

Pani Radna Ewa Michalska: Panie Wójcie jak Pan widzi rozwiązanie jeśli chodzi o odpady, 

bo jest informacja na stronie Gminy o poinformowaniu że jeżeli nawet wyjdziemy ze 

Związku będzie to jakiś okres czasu, to jeśli wyjdziemy to jak Pan widzi rozwiązanie czy 

we własnym zakresie, czy szukamy firmy i kiedy mieszkańcy zostaną powiadomieni o 

odbiorze, bo to się kumuluje. 

Do punktu 3-go. 

Uchwała Rady Gminy Gostynin z dnia 9 lipca 2019r  w sprawie rezygnacji z przekazania 

przez Gminę Gostynin Związkowi Gmin Regionu Płockiego zadań własnych gminy 

związanych z prowadzeniem systemu gospodarki odpadami komunalnymi. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w ślad za tonem dyskusji na ostatniej sesji i 

Państwa glosami o rezygnacji wspólnego przedsięwzięcia ZGRP przygotowaliśmy osobną 

uchwałę w tym zakresie, która pozwoli jak wspomniałem na porządku jest to uchwała 

intencyjna którą Rada deklaruje chęć wspólnego odstąpienia od tego wspólnego 

przedsięwzięcia, żeby to się stało wiążące Walne Zgromadzenie ZGRP musi też w tej 

sprawę przyjąć stosowną uchwałę. Do  tej pierwotnej zaproponowanej treści uchwały, 

chciałbym wnieść poprawki, są to poprawki formalne cysto wynikające precyzujące zapisy 

odwołujący się do statutu ZGRP tak jak powiedziałem w samej nazwie, tytule uchwały 

wykreślona jest ta część treści, która była zaproponowana na porządku obrad, skrócenie 

jej do tytułu w formule w sprawie rezygnacji z przekazania przez Gminę Gostynin ZGRP 

zdań własnych gminy z prowadzeniem systemu gospodarki odpadami komunalnymi i na 

podstawie przepisów o samorządzie gminnym Rada Gminy uchwala co następuje: 

§ 1. Gmina Gostynin rezygnuje z przekazania na rzecz ZGRP zadań własnych gminy 

związanych z prowadzeniem systemu gospodarki odpadami komunalnym w zakresie 

określonym w Statucie ZGRP rozdział II § 3 ust. 1 pkt. 6 który do wglądu jest cały Statut 

ZGRP, który określa się zadania Związku wynikających z tego przedsięwzięcia o nazwie 

gospodarką odpadami komunalnymi gdzie w pkt 6 § 3 ust. 1 jest wymieniona Gmina 

Gostynin i wykreślenie nas jako Gminy Gostynin z tego paragrafu. Doprecyzowane 

brzmienie tej uchwały uzgodnione z Radcą Prawnym, który z różnych przyczyn nie mógł 

uczestniczyć w tej sesji, te zapisy są uszczegółowione, dyskutowane kilkakrotnie zapisy 

tej uchwały, aby ta uchwała była poprawna w brzmieniu. Chciałem tez państwa uspokoić, 



iż w wielu Gminach członkach ZGRP podobne dyskusje odbyły się, z tego co wiem to 

Gmina Gąbin też stosowną uchwałę w tym zakresie podjęła, kilka Gmin deklaruje, że na 

najbliższych posiedzeniach Sesji Rady Gmin stosowne uchwały w tym zakresie tez 

zostaną podjęte, aczkolwiek procedura wyjścia ze Związku jest określona, nie jest na 

zasadzie, że dzisiaj podejmujemy decyzje, a jutro nas nie ma, są to odpowiednie przepisy, 

które regulują i statut reguluje  Radca Prawny ZGRP został też zobligowany do jak 

najszybszego przygotowania zmian w statucie Związku, który umożliwią tym członkom, 

którzy zadeklarują gotowość wyjścia z gospodarki odpadami komunalnymi, jak najszybsze 

wyjście z końcem roku procedury zakończą się i możliwość od stycznia 2020r realizowania 

wg. własnego pomysłu. A jakie pomysły to odpowiem na odpowiedziach na interpelacje, 

ewentualnie jakie nam się nasuwają, mamy 3 potencjalne pomysły, które będę z Państwem 

konsultował, nie to, że na siłę chce coś przeforsować. Dzisiejsza Sesja na moją prośbę 

została zwołana w trybie nadzwyczajnym, po to aby mieszkańców naszej Gminy uchronić 

przed brakiem odbioru, bo na dzień dzisiejszy nie mamy umowy z wykonawcą 

potencjalnym może być Eneris, tylko firma Eneris spółka złożyła ofertę na nasz sektor, 

jedyna spółka którą Zarząd Związku nie wyrażał tej  woli podpisania umowy na dalszy 

okres 6 m-cy do końca grudnia i Eneris odstąpił od wykonywania tego zadania, nie ma 

umowy, więc nie ma co się dziwić bo nie mają umowy to nie mają też płatnika. Ja rozmowę 

z firmą Eneris też prowadziłem i prowadzę na bieżąco, dzisiejsza Sesja i dzisiejsza wola 

Państwa Radnych o zabezpieczeniu środków o których mówiliśmy 28 czerwca pozwoli na 

podpisanie umowy być może jutro, a najpóźniej w czwartek i od piątku firma Eneris wejdzie 

zgodnie z harmonogramem na bieżąco z odbiorem odpadów komunalnych zmieszanych, 

nasza spółka w Solcu wejdzie z odbiorem frakcji segregowanych i też na bieżąco zgodnie 

z harmonogramem, a w poniedziałek ustalimy sobie terminarz i harmonogram odbioru tych 

wszystkich zaległych miejscowości i sołectw, które zostały do tej pory nie odebrane. 

Wszyscy, firma Eneris i podwykonawca spółka nasza firma w Solcu deklarują gotowość, 

że wszystkie frakcje zostaną odebrane od naszych mieszkańców, w m-cu lipcu wszystko 

zostanie odrobione te zaległości, które powstały. Ja wspólnie z państwem mamy czas na 

przygotowanie się do nowego okresu od stycznia 2020r z nowymi pomysłami, które już 

mamy, z którymi do Państwa wyjdziemy, w toku dyskusji mam nadzieję, że dojdziemy do 

jakiegoś rozwiązania, chciałbym w tej chwili uspokoić sołtysów i możecie przekazać taką 

informacje, że jeżeli dziś stosowne decyzje przez szanowną Radę zostaną podjęte, od 

piątku ruszy odbiór odpadów komunalnych. 

Pan Przewodniczący: Pani Wójcie nasuwa się takie pytanie, akurat są Państwo Sołtysi, 

mieszkańcy, czy od 28 czerwca do dnia dzisiejszego jest bardzo mało czasu było, czy 

poczynili jakieś kroki, jakieś rozmowy związane z tą opłatą, bo wiem, że takie były 

rozmowy, że może z Urzędu Gminy można byłoby dopłacić, czy jest taka możliwość, 

proszę aby Pan wytłumaczył czy istnieje możliwość, czy możemy dopłacić, aby 

mieszkańcy płacili mniej, czy może inne rozwiązanie Pan ma? 

Pan Wójt: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście, oczywiście wprost 

prawo, które obowiązuje na dzień dzisiejszy nie pozwala na dopłatę do gospodarki 

odpadami komunalnymi z budżetu Gminy z innych środków. Jest w tej chwili, ja dzisiaj 

sprawdziłem na lokalu samorządowym, rzeczywiście 4.07.2019r przez Sejm została 

podjęta ustawa o nowelizacji Ustawy o utrzymaniu nieczystości i porządku na terenie 

Gminy, która zakłada możliwość dofinansowania z budżetu Gminy tej gospodarki 

odpadami komunalnymi, ale ten zapis brzmi następująco, że to mogą być tylko środki 

uzyskane ze sprzedaży frakcji segregowanych, ja już sygnalizowałem i Państwu Radnym 

na sesjach, że ta segregacja którą my prowadzimy na terenie naszej Gminy, generalnie 

nasze społeczeństwo, to nie jest segregacja na tyle zaawansowana, która pozwoliłaby 

uzyskiwać z tego dochody. Te dwa worki które my segregujemy, żółty i zielony, niestety 



nie są jeszcze przedmiotem handlu żeby za nie wziąć pieniądze, niestety muszą być 

poddane dalszej segregacji, czyli praktycznie Związek w tej chwili w naszym imieniu płaci 

za tą frakcje segregowaną instalacjom, które segregacji dalszej dokonujemy, czyli my nie 

mamy wpływu środków za frakcję segregowaną, wręcz jeszcze musimy za nią zapłacić, 

natomiast nowelizacja ustawy która od 4.07.2019r została przyjęta, teraz będzie 

procedowana przez Senat, być może do końca lipca wejdzie, ona zakłada możliwość 

dofinansowania, ale tylko z tych środków pochodzących ze sprzedaży frakcji 

segregowanych, takich dochodów na ten moment w tej formule segregacji jaką robimy, 

niestety nie należy się spodziewać, że jakieś kolwiek wpływu z tego tytułu byłyby, nie 

będziemy mieli środków i nie będziemy mieli z czego dołożyć. Generalnie żeby dołożyć w 

tym samym przedsięwzięciu póki tkwimy w Związku Gmin Regionu Płockiego to znaczy, 

to zadanie zostało powierzone Związkowi, to wszystkie Gminy musiałyby podjąć 

jednoznaczne uchwały w tym zakresie, bo nie może  jedna Gmina mieć inne zasady 

finansowania i druga inne zasady, musi to działać przez wszystkie gminy, więc na ten 

moment stawka 25zł jest obowiązująca, przyjęta przez Walne Zgromadzenie Związku 

Gmin Regionu Płockiego, ona obowiązuje i odpłatność za lipiec i kolejne miesiące jest 25zł. 

państwo dostaliście na pewno informacje ze Związku Gmin, że 15.07 upływa termin 

płatności, ale to jest termin płatności za czerwiec czyli jeszcze wg. starej stawki, natomiast 

gdy pojawi się term płatności za lipiec czyli 15.08 to już w wysokości 25zł. Oczywiście 

wszyscy Państwo otrzymacie, gdy tylko stosowna umowa z firmą Eneris zostanie 

podpisana, dostaniecie konkretną informację od Związku o wysokości stawek i terminach 

płatności i to wszystko na bieżąco będzie uzupełniane. Natomiast prowadzimy rozmowy 

jak ewentualnie stawkę próbować obniżyć, jedynym rozwiązaniem jak powiedziałem 

wcześniej rozwiązanie widzę po wystąpieniu  naszej Gminy z tego wspólnego 

przedsięwzięcia ze Związku Gmin Regionu Płockiego i wdrożenia pomysłu nowego, 

samodzielnego naszej Gminy, czy to będzie, że zorganizujemy własną spółkę komunalną 

i wyposażymy w sprzęt i ona będzie odbierała, czy ogłosimy samodzielnie przetarg i go 

rozstrzygniemy od stycznia, czy jeszcze inny pomysł, też mi się rysuje, ale to szczegóły 

opowiem gdy będziemy rozmawiać, być może coś się do obniżyć, od razu państwa 

uczulam, że zapomnijmy o stawkach typu 15zł. Generalnie jeśli państwo śledzicie 

informacje w internecie, wiele gmin już ma stawki sięgające 32-33zł. tak rynek się  w tej  

chwili kształtuje. To co państwo przytaczaliście niejednokrotnie na poprzedniej Sesji, że 

Gminy ościenne mają tyle, tyle, one mają póki co bo mają jeszcze umowy, które zostały 

zawarte pół roku, rok wcześniej i są one obowiązujące, natomiast gdy ogłoszą nowe 

przetargi w m-cu październiku, listopadzie, jest wiele gmin ościennych gdzie umowy się 

kończą z końcem roku to będą mieli te gminy taką samą rzeczywistość jak my. Kłopotem 

dla nas jest to, że to my pierwsi ustaleni jesteśmy w tak wysokiej stawce, ale to dotknie 

wszystkich Gmin, taki się stłoczył rynek w gospodarce odpadami komunalnymi. 

Pan Przewodniczący: To mam rozumieć i wiem o tym  doskonale, że my jako Rada nie 

mamy żadnego wpływu na ustalenie obniżenia stawki  25zł i 50zł. 

Pan Wójt: Przepisy prawa nam nie pozwalają ustanowić dopłatę w tym zakresie. 

Pan Radny Marek Balcerzak: Panie Wójcie wnosiła tutaj Rada w związku z tym projekt 

uchwały jest przygotowany, ja mam tylko prośbę i nadzieję, że Pan Wójt nie będzie czekał 

na wykonanie tej uchwały tylko już od jutra, czy powiedzmy może już wcześniej rozpocznie 

działania w kierunku przygotowania, musimy mieć świadomość że zostało nie całe pół 

roku, to jest bardzo krótki okres czasu, w poprzednich była wprowadzana ustawa i 

wprowadzany zbiór odpadów i tam było 2 lata na przygotowanie jak nie więcej tej całej 

procedury, więc miejmy tą świadomość, że czasu jest mało, mam nadzieję ze uda nam się 

wszystkim wspólnie tego dokonać, natomiast chciałbym też zauważyć, że spróbujmy coś, 

aby wziąć to pod uwagę, może trzeba segregować, może trzeba do mieszkańców dotrzeć, 



może trzeba segregować tak śmieci aby od razu część można było sprzedać. Sąsiednie 

Gminy nie zrezygnowały z pojemników na szkło, z pojemników na butelki, te można byłoby 

łatwiej sprzedać, a mniej byłoby tych częściowo czy w ogóle posegregowanych, trzeba 

rozważyć wiele opcji i miejmy nadzieję, że wszystkim nam się powiedzie dla dobra naszego 

i mieszkańców. 

Pan Wójt: Panie Przewodniczący oczywiście treść § 4 wykonanie uchwały powierza się 

Wójtowi Gminy Gostynin i ja sobie zdaje sprawę, że niezwłocznie po podjęciu przez 

Państwa tej uchwały my bierzemy się za pracę i wykonujemy ją. 

- głosowanie za podjęciem uchwały: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 

Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 4-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 22/III/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 17 

grudnia 2018r w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Pani Skarbnik: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado pozwolę sobie wzorem poprzedniej 

sesji omówić Wieloletnią Prognozę Finansową jej zmiany łącznie ze zmianami dokonanymi 

w uchwale zmieniającej budżet. Najważniejsza zmiana dotyczy wprowadzenia 

zwiększenia wydatków bieżących do budżetu na zadania związane z gospodarką 

odpadami komunalnymi, wprowadzamy kwotę 486752,82zł tytułem wpłat Gminy dla 

Związku Gmin Regionu Płockiego dotyczącej składki celowej w związku z pokryciem 

kosztów usługi odbioru gospodarowania odpadów, oraz wydatków związanych z obsługą 

funkcjonowania systemu dla Gminy Gostynin, te środki źródłem pokrycia tej składki są 

wolne środki które wprowadzamy do budżetu w wysokości 459251,91zł jednocześnie 

zwiększając deficyt budżetu Gminy Gostynin z kwoty 6940mln do kwoty 

7359251,91zł.Deficyt ten będziemy pokrywać z kredytów z wysokości 6400mln i wolnych 

środków o łącznej wysokości 999251,91zł. Mamy również w budżecie przewidziane 

kredyty na spłaty wcześniej zaciągniętych kredytów na o łącznej wysokości 1170mln, 

brakującą kwotę do tej składki pozyskujemy z zadań związanych w zakresie kultury 

fizycznej i sportu, tutaj zadania wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu, 

oraz podnoszenie sprawności fizycznej dzieci i młodzieży oraz dorosłych mieszkańców z 

Gminy Gostynin zmniejszamy wydatki o kwotę 12tyś, są to środki nie wykorzystane w 

ramach otwartych konkursów ofert związanych na zadanie związane z kulturą fizyczną i 

sportem, oraz kwotę 10tyś pozostałej działalności w kulturze i ochronie dziedzictwa 

narodowego zadań dotyczących wspierania przedsięwzięć popularyzujących folklor i 

kultywujący tradycje ze szczególnym uwzględnieniem nauki tańca i pieśni ludowych 

skierowanych w szczególności dla dzieci i młodzieży, to są również oszczędności 

pozostałe w budżecie po rozstrzygniętych otwartych konkursach ofert w tym zakresie i 

kwota 5500,91zł z zakupu usług pozostałych w przypadku pozostałej działalności tam 

gdzie mamy zabezpieczone środki na bezdomne utrzymanie zwierząt. Jeszcze jedna 

zmiana, która została dokonana w budżecie Gminy, to jest zmiana dotycząca 

zabezpieczenia środków na zadanie ekspertyzy dotyczącej budynku gminnego 

mieszkalnego w miejscowości Józefków 24. To jest przesuniecie środków w ramach tego 

samego działu, zakupu usług remontowych na wydatki związane z tą ekspertyzą. Stąd te 

wszystkie zmiany są ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej, była konieczność tej 



zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej ponieważ zmienia się wynik budżetu Gminy 

Gostynin, stąd też musieliśmy zmienić uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na co wpływ ma zwiększony deficyt o wprowadzeniu wolnych środków. 

Pan Wójt: Drodzy państwo w ramach uzupełnienia, tak jak Państwo zauważyliście w tym 

punkcie zmieniającym uchwałę budżetową  jest to nazwana składka celowa, a nie jest to 

dopłata jak gdyby do systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, tak jak 

powiedziałem wcześniej, dopłaty do systemu jak gdyby nie ma, prawo nam zabrania taką 

dopłatę ustanowić, więc prośba moja jest zagłosujcie Państwo za tą zmianą i zarezerwujmy 

te środki to jest ważne żeby firma Eneris i nasza Spółka Komunalna w Solcu weszły z 

odbiorem odpadów komunalnych najpóźniej od piątku natomiast rozwiązań na przyszłość 

będziemy szukali z propozycjami do Państwa w jak najszybszym terminie do państwa 

wyjdziemy i w toku dyskusji będziemy sensownych rozwiązań szukać. 

Pan Marek Balcerzak: Szanowni Państwo dopłacamy, żeby rzeczywiście uporządkować 

tą sytuacje, możliwe że gdyby wcześniej Związek podniósł, dokładnie mnie nie było, ale 

chcę zauważyć jedno, nawiązać do pytania Pana Przewodniczącego o dopłatę, dopłaty 

nie biorą się znikąd  to też są nasze pieniądze, musielibyśmy ściągnąć je w podatkach od 

Państwa, to nie jest cel taki żeby obniżać śmieci, trzeba zrobić wszystko, aby same w sobie 

były tańsze te śmieci, bo tak jak mówię, jeżeli my dajemy dotacje, to jak Pan Wójt 

powiedział to nie jest dotacja do śmieci, ale w domyśle jest to jak gdyby to samo, to tez 

jest z naszych pieniędzy, albo sięgniemy i Urząd i my jako Rada do kieszeni w postaci 

podatków, albo nie wykonamy inwestycji. Dla mnie są te same pieniądze, trzeba po prostu 

dążyć do tego żeby po prostu było jak najtaniej, nieważne czy my będziemy dopłacać z tej 

kieszeni, czy z innej. Jestem mieszkańcem i świadomie to mówię, to są moje pieniądze, 

czy w postaci dotacji, czy w postaci bezpośredniej zapłaty za śmieci to i tak jest z mojej 

kieszeni, i z państwa kieszeni, to nie jest inaczej. 

- głosowanie za podjęciem uchwały: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 

Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 

Pani Skarbnik: Omówiłam razem z Wieloletnią Prognozą Finansową. 

- głosowanie za podjęciem uchwały: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 

Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 



Pan Wójt: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, dziękuje za stanowiska Państwa 

Radnych przychylne tej zmianie, to pozwoli nam może od jutra podpisać Samorządowi 

umowę na nasz sektor i odbiór odpadów ruszy najpóźniej w piątek. Jeszcze raz serdecznie 

dziękuje za zrozumienie. Natomiast jeśli chodzi o przyszłość rozmawialiśmy już na 

ostatniej sesji i komisji, są 3 sposoby załatwienia tematu od stycznia 2020r. Albo 

ogłaszamy samodzielnie jako Gmina przetarg na odbiór zagospodarowania odpadów 

komunalnych, stają do tego przetargu wszystkie firmy jakie na tym rynku działają, staramy 

się najtańsze rozwiązanie znaleźć, albo organizujemy to sami poprzez naszą Spółkę 

Komunalną, to tez sygnalizowałem Państwu to wymaga dokapitalizowania naszej Spółki 

kwotą 600-700tyś, bo trzeba ta Spółkę wyposażyć w samochody, które będą zdolne 

odbierać odpady komunalne, pojemniki, częściowo wiem że mieszkańcy mają je jako 

własne, a częściowo są firmy Eneris, które w przypadku rezygnacji świadczenia usługi 

przez nich pojemnika zabiorą bądź trzeba będzie od nich odkupić. Są to 3 różne ścieżki 

wyjścia, natomiast będzie to wymagało dokapitalizowania Spółki znaczna kwotą na zakup 

pojemników, na zakup samochodu, na zatrudnienie pracowników, na całe uruchomienie 

systemu. Trzeci pomysł jaki też niedawno się nasunął, w tej chwili w mieście działa Spółka 

Komunalna Przedsiębiorstwo Oczyszczania Miasta które jest już wyposażone i jako 

wstępna ofertę otrzymałem od Pani Prezes tej Spółki z gotowością zawiązania  konsorcjum 

wspólnego przez tą Spółkę Miejska i nasz Zakład Komunalny połączenie tych dwóch 

Spółek jako konsorcjum dałoby lepszą możliwość bez inwestowania w kapitał 

założycielski, ale to są dopiero różne pomysły na które do Państwa wyjdę w stosownym 

czasie, niezwłocznie, oczywiście jak najszybciej żebyśmy byli do października, listopada 

przygotowani na wdrożenie tego nowego systemu samodzielnie jako Gmina. Jeśli chodzi 

o Panią Radną Mariolę Dan-Liberadzką to stosowna odpowiedz jest praktycznie 

przygotowana z uwagi na to, że Pan Jarek jest na urlopie 3 dni, ona przyjdzie do Państwa. 

 

Do punktu 7-go. 

Zakończenie obrad Sesji. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 17:40 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski podziękował wszystkim i zamknął obrady. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski podziękował Radnym, Z-cy Wójta, 

Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w 

obradach X Sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz  

                                                                                                                                                                                                                   

Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Paweł Piotrowski 

 


